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Närvarande

Ordförande Erik Broback
Kassör Gabriel ”Gabbe” Berggren

Skyddsombud Mikael Eriksson
Ordförande DP Lucas Kuszli
Ordförande F6 Sanna Berntsson

Ordförande FnollK Viktor Arvidsson
Ordförande SNF Beatriz Bento Hansson
Ordförande Foc Jonas Bohlin

Ordförande FARM Filippa Hultin
Kårkontakt Erik Ljungdahl

§1 Mötets öppnande Erik Broback öppnar mötet kl. 12:07!

§2 Val av justerare Beatriz Bento Hansson väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Mötet adjungerar in kårkontakten Erik Ljungdahl.

§4 Val av sekreterare Mikael Eriksson väljs till sekreterare då Victor är bortrest.

§5 Runda bordet

§5.1 Kärnstyret Erik Broback har mailat och varit på olika möten. Ett med Tord och två om
phaddergruppsfrågor.
Gabbe hade mycket bra business i helgen. Nu har han en fin pärm med 250
papper åt Erik Broback att signera.
Mikael har haft möten om phaddergrupper, möte med Tord och varit på sista
SU mötet med sittande SAMO:s.

§5.2 DP Har haft en lång helg med pubrunda, pufftack, tour the pack, HR och nu på
fredag är det flipperDuP tillsammans med FOC.

§5.3 F6 Har haft aspgasque dagen efter pubrunda, det var mycket GU och mycket stök.
Igår var det Fitt6, ett asparr för tjejer nyfikna på F6 där det kom tre fler aspar
än F6 faktiskt hade. Imorgon är det aspresa som blir asbra.

§5.4 FnollK Har haft phaddervår som kändes asbra. Har också haft möte om självdeklara-
tion och phaddergrupper som kändes mindre asbra.

§5.5 SNF Har haft sitt sista cocktailparty och första asparr, det kom folk som inte var
pateter så det var trevligt.

§5.6 Foc Mycket bra business i helgen med många bra deals. Bästa DuPen nu på fredag.

§5.7 FARM Har inte gjort jättemycket, arbete rullar på med mail företag, lokalbokningar,
lunchföreläsningar och sånt där.

1



FY
S I
KT
EK

NOL
OGSEKTI O

N
EN

CHALMER
S

Fysikteknologsektionen
Sektionsstyrelsen

Möte 2022/23:STYR-29
Styretmötesprotokoll 2023-03-30

Fysikteknologsektionen, Chalmers

§6 Möte med Tord och
lokalfrågan

Kärnstyret hade möte med Tord igår. Det diskuterades framförallt affischer
där både Tord och högskolan tycker att det sätts upp lite för många affischer
som sen inte tas ned ordentligt, ibland även med dålig tejp som rycker färg från
väggarna. Det är inte specifikt vi som är problemet men för att det överlag sköts
dåligt på hela campus kommer nu högskolan och kåren ta fram regler. Generellt
ska affischer bara sitta på anslagstavlor men på vissa ställen skulle det kunna
vara mer okej med friare affischering. Mikael och Tord ska gå en runda för att
se var man skulle kunna sätta upp fler anslagstavlor. Helkroppsfigurerna i GD
gillade dock Tord så dom behöver inte försvinna.
Det pratades även om sopsortering, grovsop och städ. På sikt vill städpersona-
len ha bort säckhållarna för att vi istället ska sopsortera i miljökärlen. För att
det ska vara möjligt ska vi få fler sopkärl till Focus. Vi lyfte även frågan om
bättre åtkomst till miljösoprummet samt ett nytt grovsoprum. Tord ville inte
lova något men skulle höra med folk som hade bättre koll.
Många andra sektionslokaler städas inte av lokalvårdarna. Focus städas fram-
förallt för att det agerar lunchplats åt många teknologer, något som det är
generell brist på i skolans lokaler. Eventuellt ska städarna sluta städa bardelen
då den inte bidrar med lunchplatser på samma sätt och är på grund av soffor-
na tungstädad men inget beslut har tagits än. Vi föreslog rutiner där vi flyttar
undan sofforna vissa dagar i veckan.
Inget nytt har framkommit i lokalfrågan. De anställda på GU involverade i
frågan tycker generellt flytten från Hilbert till TS är bra men inget beslut har
fattats. Tord ska ha möte med de vuxna på GU samt en arkitekt. Vi inväntar
svar från det. Mikael ska ha möte med Tord nu i eftermiddag om senaste nytt
i frågan.

§7 Kårkontakt Vår kårkontakt Erik Ljungdahl (vAO) säger att han finns här för oss och stöt-
tar oss i vissa frågor. Han påminner om att anmäla oss till TSSW och undrar
hur det går i lokalfrågan. Det står tyvärr stilla i den frågan men vissa ombygg-
nationer som är oberoende av TS/Hilbert kan komma att påbörjas snart. Erik
ber även om feedback på kårappen.

§8 PA och mottagning I måndags hade Erik Broback, Mikael och FnollK möte med inspektorn Tho-
mas Nilsson för vägledning i frågan. I onsdags hade samma skara möte med
Jonathan och F & TM:s SVL. FnollK presenterade en ny modell på självdekla-
rationen som stod närmare motpartens önskningar men som fortfarande i stort
låter oss behålla dagens phaddergruppssystem. Det togs inga beslut på mötet
då parterna var oense. Mötet avslutades med att Jonathan säger att om vi inte
kommer överens kan högskolan komma att arrangera en mottagning skilt från
sektionen.
Efter mötet gick Erik Broback och Viktor till Matilda (UO) för att diskutera
frågan. Matilda sa att kåren skulle lyfta frågan. Jonathan skickade även ett
mail kort efter mötet där han skrev att det var onödigt att dra saken till sin
spets och att ärendet tar väldigt mycket tid som kan läggas på annat och
hoppas därför på att vi kan godta en ny kompromiss han föreslog i mailet som
bestod av att Nollan får två enkäter, en för att välja phaddergrupp rakt av och
en där FnollK med hjälp av frågor som ska godkännas av Jonathan och SVL
placerar Nollan i phaddergrupper. Mötet avvaktar med att ta ställning tills vi
hört tillbaka från Matilda.

§9 Övriga frågor

§9.1 TSSW Erik Broback frågar om intresse att gå på TSSW. Det är svalt. Erik Ljungdahl
säger att man måste inte säga att man ska gå bara för att han är där.
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§9.2 Nästa möte Nästa vecka är det påsklov så inget möte. Nästa möte sker torsdagen efter
påsklovet.

§10 Mötets avslutande Erik Broback avslutar mötet kl. 12:48!

Erik Broback
Ordförande

Mikael Eriksson
Sekreterare

Beatriz Bento Hansson
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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